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Protokół nr XLV/18 

 sesji Rady Miejskiej w Chmielniku,  

która odbyła się 21 maja 2018 r. w Domu Kultury w Chmielniku, 

 ul. Starobuska 10, sala konferencyjna 

w godzinach od 15:30 do około 17:20. 

 

1. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Chmielniku Sławomir Wójcik pismem z dnia  

17 maja 2018 r. znak: AP.0004.6.2018  na podstawie § 20 ust. 4 Statutu Miasta i Gminy 

Chmielnik uchwalonego uchwałą nr IV/44/2003 Rady Miejskiej w Chmielniku z dnia 22 

lutego  2003 r., ze zmianami, do  wykonywania zadań Przewodniczącego Rady Miejskiej w 

Chmielniku podczas XLV sesji Rady Miejskiej dnia 21 maja 2018 r. wyznaczył 

Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Chmielniku Pana Jarosława Olesińskiego. 

 

a) Otwarcie sesji 

 

Otwarcia sesji dokonał Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Chmielniku Pan Jarosław 

Olesiński, który przewodniczył obradom. Wiceprzewodniczący Rady powitał radnych do 

Rady Miejskiej w Chmielniku, sołtysów, kierowników gminnych oraz ponadgminnych 

jednostek organizacyjnych, pracowników Urzędu, Burmistrza Pana Pawła Wójcika oraz 

mieszkańców miasta i gminy Chmielnik. Powitał również obecnego na sesji redaktora  

z gazety Echo Dnia. 

 

Lista obecności sołtysów na XLV sesji stanowi załącznik do protokołu. 

 

b) Stwierdzenie kworum 

 

Lista obecności radnych na sesji dnia 21 maja 2018 r. stanowi załącznik do protokołu. 

W momencie otwarcia sesji na sali obrad obecnych było 14 radnych (ustawowy skład Rady 

wynosi 15 radnych).  

Nieobecny w tym czasie był radny Sławomir Wójcik. 

Ostatecznie w sesji brało udział 14 radnych. Stanowiło to wystarczające kworum do 

podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

c) Przyjęcie protokołu z XLIII i XLIV sesji 

 

Protokoły z XLIII i XLIV sesji zostały przyjęte jednogłośnie, 14 głosów ZA. Nie wniesiono 

uwag i poprawek. 

Protokół z XLV sesji zostanie sporządzony przez Adama Pietrzyka – inspektora ds. obsługi 

Rady Miejskiej i Tomasza Biernackiego – naczelnika Wydziału Administracji i Promocji. 
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d) Przyjęcie proponowanego porządku obrad XLV sesji 

 

Włodzimierz Wrzesień mieszkaniec Chmielnika poprosił o udzielenie mu głosu, ponieważ 

dostał zaproszenie na sesję z informacją, że ma być punkt dotyczący Klubu Sportowego Zenit 

Chmielnik, a w porządku go nie ma. 

 

Wiceprzewodniczący Rady poinformował, że w sprawach różnych będzie ten temat 

poruszany, a zmiany do porządku obrad mogą wnosić radni.  

   

Proponowany porządek obrad XLV sesji został przyjęty jednogłośnie. 14 głosów ZA. Nie 

wniesiono uwag i poprawek. 

 

2. Sprawozdanie burmistrza z prac pomiędzy sesjami. 

 

Burmistrz Chmielnika przedstawił najważniejsze wydarzenia i inwestycje realizowane  

w Gminie Chmielnik. 

 
 Zakończone zostały prace termomodernizacyjne w budynku MOPS w Chmielniku  

i świetlicy wiejskiej w Sędziejowicach. Termin zakończenia zadania 30.04.2018 r. 

Trwają czynności odbiorowe, 

 Ogłoszony został przetarg nieograniczony w procedurze unijnej na zadanie pn. 

„Montaż instalacji odnawialnych źródeł energii wykorzystywanych przez 

mieszkańców Gminy Chmielnik”. Obejmuje on w swoim zakresem 320 instalacji 

kolektorów słonecznych do podgrzewania wody użytkowej oraz 75 instalacji 

fotowoltaicznych do produkcji energii elektrycznej. Przewidywane nakłady 

inwestycyjne to 5.415.564,30 zł z czego 2.999.946,00 zł to dofinansowanie z EFRR. 

Otwarcie ofert – 24 maja 2018r., 

 Ogłoszony został przetarg w procedurze unijnej na „Modernizację oświetlenia 

ulicznego na terenie Gminy Chmielnik” Otwarcie ofert: 28 maja 2018 r.,  

 Otwarto oferty w przetargu na „Budowę świetlicy wiejskiej w Ługach”. Wpłynęły 4 

oferty. Najkorzystniejsza 798 713,65 zł – IKAR Zbigniew Gregulski z msc. Widełki. 

Termin realizacji do dnia 20.05.2019 r., 

 Otwarto oferty w przetargu nieograniczonym: „Przebudowa i remont drogi Suchowola 

Kolonia II Ługi” – wpłynęło 7 ofert. Obie części za około 405 000,00 zł. 

Najkorzystniejsza oferta złożona przez firmę Fart Kielce ul. Ściegiennego. Termin 

realizacji do 31.10.2018 r. 18 kwietnia 2018r. w ŚUW w Kielcach nastąpiło wręczenie 

przez ministra Joachima Brudzińskiego MSWiA promesy na to zadanie,  

 Podpisana została umowa na doposażenie placów zabaw w ramach Funduszu 

sołeckiego Przededworze i Piotrkowice. Wybrany wykonawca: Inspiro Art., Anna 

Ryzner Zajączków (Oborniki Śląskie) 7 503,00 zł. Termin realizacji do 20.06.2018r., 

 Trwa realizacja zadania pn. Budowa i rozbudowa oświetlenia ulicznego w zakresie II 

Część – budowa oświetlenia na os. Za Kościółkiem – dwie główne ulice 

(30.05.2018r.) Zakład Instalacji Elektrycznej Marcin Kwiecień Cudzynowice 77, 28-

500 Kazimierza Wielka; Część II – 69 771,92 zł brutto,  

 Złożony został wniosek o dofinansowanie do RPO WŚ na termomodernizację 

kolejnych budynków użyteczności publicznej: CHCK, Suchowola Szkoła; 
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Szyszczyce; Jasień. Przewidywane rozstrzygnięcie konkursu do dnia: 30.06.2018r. 

Wartość wniosku 1 650 000,00 zł. Dofinansowanie: 1 420 000,00 zł, 

 Złożony został wniosek na dofinansowanie budowy sali gimnastycznej  

w: Piotrkowicach i Chmielniku. Program – Sportowa Polska - Ministerstwo Sportu,  

 Zrealizowano zadanie w ramach Funduszu sołeckiego Śladków Mały – dokończenie 

remontu chodnika,  

 Został ogłoszony nabór przez PROW m.in. na budowę świetlic wiejskich. Trwają 

prace nad wnioskiem o dofinansowanie budowy świetlicy w Ługach. Wnioskujemy  

o 500 tys. zł.,  

 18 kwietnia 2018r. odbyło się spotkanie z przedsiębiorcami w sprawie wsparcia 

lokalnych przedsiębiorców – preferencyjne pożyczki,  

 18 kwietnia 2018r. odbyła się wizyta w Chmielniku Ministra Spraw Wewnętrznych  

i Administracji Joachima Brudzińskiego,  

 26 kwietnia 2018 r. nastąpiło podpisanie umów między LGD Białe Ługi, a 

organizacjami pozarządowymi, grupami nieformalnymi i osobami fizycznymi na 

działanie 1.1.3 Wydarzenia promujące zdrowy styl życia mieszkańców i turystów – 

prozdrowotność. Spośród 15 grantów aż 5 trafiło do gminy Chmielnik. 

Dofinansowanie otrzymały organizacje i osoby:  

- Stowarzyszenie Wspierające Rozwój Wsi Grabowiec,  

- Stanisław Żelichowski,  

- Ochotnicza Straż Pożarna w Śladkowie Małym,  

- Stowarzyszenie „Nasze Celiny”,  

- Towarzystwo Miłośników Ziemi Chmielnickiej,  

 27 kwietnia 2018 r. odbyła się gala, podczas której przyznano nagrody Wojewody 

Świętokrzyskiego „Laur Świętokrzyski” (Gmina Chmielnik otrzymała nominację za 

działania na rzecz bezpieczeństwa), 

 28-29 kwietnia 2018 odbyła się promocja Chmielnika w Tokarni w ramach 

wydarzenia „Świętokrzyskie Smaki”. Chmielnickie stoisko „Świętokrzyskiego 

Sztetla” otrzymało I miejsce na Festiwalu za wystrój i kreatywność. Jury konkursowe 

chwaliło nas za kreatywność i niepowtarzalność,  

 3 maja 2018 r. odbyło się Święto Uchwalenia Konstytucji 3 Maja oraz Majowy 

Przegląd Pieśni Patriotycznej,  

 12 maja 2018 r. odbyła się wizyta Prezesa Rady Ministrów Mateusza Morawieckiego 

w Piotrkowicach,  

 13 maja 2018 r. - Święto Polskiej Niezapominajki,  

 14 maja 2018 r. podpisano umowy na regranting. Z budżetu naszego samorządu na 

mikrodotacje Operator przyznał 28.000 zł. Tegoroczne projekty, a jest ich 25 będą 

uświetniać przypadającą w tym roku Setną rocznicę odzyskania przez Polskę 

niepodległości, 

 Szkoła Podstawowa im. Stefana Żeromskiego w Chmielniku i Zespół Placówek 

Oświatowych w Piotrkowicach zakwalifikowały się w 2018 r. do objęcia wsparciem 

finansowym w ramach rządowego programu „Aktywna Tablica”.  

Szkoła Podstawowa im. S. Żeromskiego w Chmielniku otrzymała dotację 14 000,00 zł  

Zespół Placówek Oświatowych w Piotrkowicach - Szkoła Podstawowa im. Jana Pawła 

II w Piotrkowicach otrzymał 13 680,00 zł dotacji,  

 Do 15 czerwca został przedłużony termin składania wniosków o przyznanie płatności 

bezpośrednich do Agencji Restrukturyzacji i Modernizacji Rolnictwa,  
 Nadchodzące wydarzenia: 

- 27 maja Dzień dziecka w Chmielniku, 
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- 3 czerwca – IV Chmielnicki Wieczór Uwielbienia, 

- 9 czerwca – Gminne Święto Strażaka i 50 lat OSP Suliszów,  

- 9 czerwca Noc Bibliotek „W poszukiwaniu ducha patriotyzmu” rozmowy i gry 

aktywizujące dot. patriotyzmu, przybliżenie istoty gry „Bitwa o Chmielnik”, 

- 16-17 czerwca festiwal Dni Kultur w Chmielniku, 

- 22 czerwca Uroczystość wmurowania kamienia węgielnego z „Kapsułą czasu”  

w powstającym budynku Zespołu Placówek Oświatowych w Piotrkowicach. 

 

Na zakończenie swojego sprawozdania Paweł Wójcik poinformował, że radni wraz  

z materiałami na sesję otrzymali również „Sprawozdanie za 2017 rok z realizacji Programu 

Rozwoju Oświaty w Gminie Chmielnik na lata 2016 - 2020”. 

 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady przedstawił sprawozdanie z działalności Rady 

Miejskiej w Chmielniku w okresie od 16.04.2018 r. do 21.05.2018 r. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

 

a) zmiany regulaminu wynagrodzenia nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach 

oświatowych prowadzonych przez Gminę Chmielnik 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Andrzeja Łopacińskiego – Sekretarza Gminy 

Chmielnik. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań.  

Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 

radnych (14 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XLV/424/2018 w sprawie zmiany regulaminu wynagrodzenia 

nauczycieli zatrudnionych w szkołach i placówkach oświatowych prowadzonych przez 

Gminę Chmielnik głosowało 14 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie 

było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

b) wstępnej lokalizacji nowego przystanku komunikacyjnego oraz nowej lokalizacji 

istniejącego przystanku komunikacyjnego 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Andrzeja Piwowarskiego – Dyrektora Urzędu. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań.  

Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 

radnych (14 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XLV/425/2018 w sprawie wstępnej lokalizacji nowego przystanku 

komunikacyjnego oraz nowej lokalizacji istniejącego przystanku komunikacyjnego głosowało 

14 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została 

podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
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c) przyjęcia Aneksu nr 2 do Programu Rewitalizacji dla Gminy Chmielnik na lata 2016 – 

2023 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Mariusza Ścianę – Zastępcę Burmistrza Miasta  

i Gminy Chmielnik. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań.  

Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 

radnych (14 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XLV/426/2018 w sprawie przyjęcia Aneksu nr 2 do Programu 

Rewitalizacji dla Gminy Chmielnik na lata 2016 – 2023 głosowało 14 radnych. Głosów 

PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i 

stanowi załącznik do protokołu. 

 

d) przyjęcia „Aneksu nr 3 do Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Chmielnik na lata 

2015 – 2020” 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Mariusza Ścianę – Zastępcę Burmistrza Miasta  

i Gminy Chmielnik. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań.  

Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 

radnych (14 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XLV/427/2018 w sprawie przyjęcia „Aneksu nr 3 do Planu 

Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Chmielnik na lata 2015 – 2020” głosowało 14 

radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

e) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej w obrębie Śladków Mały (9/1) 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Leszka Rybczyka – Zastępcę Naczelnika Wydziału 

Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań.  

Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 

radnych (14 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XLV/428/2018 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

nieruchomości położonej w obrębie Śladków Mały (9/1) głosowało 14 radnych. Głosów 

PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie  

i stanowi załącznik do protokołu. 
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f) wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej w obrębie Śladków Mały (34/1) 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Leszka Rybczyka – Zastępcę Naczelnika Wydziału 

Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań.  

Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 

radnych (14 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XLV/429/2018 w sprawie wyrażenia zgody na nabycie 

nieruchomości położonej w obrębie Śladków Mały (34/1) głosowało 14 radnych. Głosów 

PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie  

i stanowi załącznik do protokołu. 

 

g) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości na czas oznaczony 

powyżej 3 lat, z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość 

(Zrecze Małe) 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Leszka Rybczyka – Zastępcę Naczelnika Wydziału 

Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań.  

Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 

radnych (14 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XLV/430/2018 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy nieruchomości na czas oznaczony powyżej 3 lat, z dotychczasowym 

dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość (Zrecze Małe) głosowało 14 

radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

h) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości na czas oznaczony 

powyżej 3 lat, z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość 

(Sędziejowice) 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Leszka Rybczyka – Zastępcę Naczelnika Wydziału 

Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań.  

Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 

radnych (14 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XLV/431/2018 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy nieruchomości na czas oznaczony powyżej 3 lat, z dotychczasowym 

dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość (Sędziejowice) głosowało 14 

radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
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i) wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy nieruchomości na czas oznaczony 

powyżej 3 lat, z dotychczasowym dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość 

(Łagiewniki) 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Leszka Rybczyka – Zastępcę Naczelnika Wydziału 

Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań.  

Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 

radnych (14 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XLV/432/2018 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej 

umowy dzierżawy nieruchomości na czas oznaczony powyżej 3 lat, z dotychczasowym 

dzierżawcą, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość (Łagiewniki) głosowało 14 

radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta 

jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

j) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiących własność Gminy Chmielnik 

położonych na terenie gminy Chmielnik (Śladków Mały) 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Leszka Rybczyka – Zastępcę Naczelnika Wydziału 

Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań.  

Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 

radnych (14 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XLV/433/2018 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości stanowiących własność Gminy Chmielnik położonych na terenie gminy 

Chmielnik (Śladków Mały) głosowało 13 radnych. 1 osoba WSTRZYMAŁA się od głosu, 

PRZECIW nie głosował nikt. Uchwała została podjęta większością głosów i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

k) wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości stanowiących własność Gminy Chmielnik 

położonych na terenie gminy Chmielnik 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Leszka Rybczyka – Zastępcę Naczelnika Wydziału 

Rolnictwa i Gospodarki Nieruchomościami. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań.  

Wiceprzewodniczący Rady poddał projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 

radnych (14 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XLV/434/2018 w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż 

nieruchomości stanowiących własność Gminy Chmielnik położonych na terenie gminy 

Chmielnik głosowało 14 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. 

Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 
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W tym momencie Wiceprzewodniczący Rady przekazał prowadzenie obrad 

Wiceprzewodniczącej Rady Anicie Jabłońskiej. 

 

l) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Chmielnik na lata 2018 – 2035 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Irenę Słomkę - Skarbnika Gminy Chmielnik. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań.  

Wiceprzewodnicząca Rady poddała projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 

radnych (14 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XLV/435/2018 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Chmielnik na lata 2018 – 2035 głosowało 14 radnych. Głosów PRZECIW 

i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

m) zmian budżetu na 2018 rok 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Irenę Słomkę - Skarbnika Gminy Chmielnik. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań.  

Wiceprzewodnicząca Rady poddała projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 

radnych (14 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XLV/436/2018 w sprawie zmian budżetu na 2018 rok głosowało 

14 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała została 

podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do protokołu. 

 

n) zaciągnięcia kredytu długoterminowego 

 

Projekt uchwały został omówiony przez Irenę Słomkę - Skarbnika Gminy Chmielnik. 

 

Do projektu uchwały nie zgłoszono uwag ani pytań.  

Wiceprzewodnicząca Rady poddała projekt pod głosowanie. W głosowaniu wzięło udział 14 

radnych (14 radnych było obecnych na sali obrad).  

ZA podjęciem uchwały nr XLV/437/2018 w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego 

głosowało 14 radnych. Głosów PRZECIW i WSTRZYMUJĄCYCH się nie było. Uchwała 

została podjęta bezwzględną większością głosów i stanowi załącznik do protokołu. 

 

4. Interpelacje radnych. 

 

Żadnych interpelacji nie zgłoszono. 
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5. Sprawy różne. 

 

Anita Jabłońska powiedziała, że w kwietniu b.r. do Przewodniczącego Rady Miejskiej 

wpłynęło pismo od Pana Włodzimierza Września – Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej 

MLKS Zenit Chmielnik. Przewodniczący Rady skierował to pismo celem analizy pod obrady 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej. Wiceprzewodnicząca Rady poprosiła Przewodniczącą 

Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Chmielniku Panią Ewę Kwiecień o odczytanie 

protokołu z posiedzenia, na którym poruszany był ten temat. 

 

Ewa Kwiecień odczytała protokół z posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  

w Chmielniku z dnia 20 kwietnia 2018 roku. 

 

Następnie Wiceprzewodnicząca Rady zapytała kto jest ZA przyjęciem protokołu Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Chmielniku z dnia 20 kwietnia 2018 roku. 

ZA przyjęciem protokołu głosowało 13 radnych. 1 osoba WSTRZYMAŁA się od głosu, 

PRZECIW nie głosował nikt. 

 

Włodzimierz Wrzesień powiedział, że kartka wszystko przyjmie, długopis wszystko napisze, 

głosowanie bez wysłuchania drugiej strony – bardzo dziwne postępowanie, na prawie się nie 

zna ale chyba tak nie powinno to być. Trzeba wysłuchać obu stron i dopiero podejmować 

decyzję.  

Włodzimierz Wrzesień zapytał, czy pismo od Przewodniczącego Rady z dnia 16 maja ma 

przyjąć jako zaproszenie, wezwanie, a może nakaz? Nie wie jak to ma odebrać, tym bardziej, 

że w porządku obrad dzisiejszej sesji nie ma punktu dotyczącego jego sprawy. Następnie 

Włodzimierz Wrzesień odczytał w/w pismo. Stwierdził, że nie otrzymał takiego samego 

pisma (protokołu z Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Chmielniku), które czytała przed 

chwilą Pani Ewa Kwiecień, dostał tylko coś o trzech rachunkach i delegacjach. Włodzimierz 

Wrzesień zwrócił się do członków Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej i stwierdził, że  

w działaniu jakie podjęli podczas kontroli Zenitu brak jest całkowitego profesjonalizmu, 

kompetencji i znajomości podjętej tematyki, a mianowicie, czy zadali sobie jakikolwiek trud, 

żeby dojść do źródeł prawdy – według niego nie – nie poczynili nic w tym kierunku. Po 

dwóch tygodniach znaleźli tylko parę rachunków po 100 zł i jeden urągający elementarnym 

zasadom księgowania – chodzi o delegację nr 01/2018, na której u góry widnieje 

potwierdzenie Świętokrzyskiego Związku Piłki Nożnej, a na dole są dopisane 4 kolejne  

z wcześniejszymi datami potwierdzenia pieczęcią Klubu – zakrawa to o totalne kpiny. (W 

tym momencie Włodzimierz Wrzesień pokazał zdjęcie w telefonie komórkowym radnym jak 

wygląda ta delegacja). Delegacja wypisana 20 marca 2017 roku, potwierdzona 21 marca  

2017 r. przez Polski Związek Piłki Nożnej, ale pod spodem jest data i pieczątka Zenitu – sami 

sobie potwierdzają z datą wsteczną tydzień do tyłu: 12 wyjazd do Rykoszyna, a 17 do 

Stopnicy i kwota jest 250 zł. Każdy pewnie doskonale wie jak powinna wyglądać delegacja, 

każda delegacja potwierdzana jest przez Klub oprócz jednej jedynej zgodnie z prawem 

zrobionej Wiceprezesa - Pana Srokosza na kwotę 58,17 zł z kwietnia 2017 r. potwierdzona 

przez PZPN – pod spodem nic nie dopisali. Komisja Rewizyjna Rady Miejskiej nie podjęła 

bardzo ważnego tematu, a mianowicie po objęciu przez nowy Zarząd funkcji w dniu 25 lutego 
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2017 r. położono bardzo duży nacisk na płatność elektroniczną, więc dlaczego dokonywano 

płatności gotówkowych 100% faktur i właśnie w tym miejscu zaczynają się machlojki (w tym 

momencie Włodzimierz Wrzesień zaczyna wymieniać delegacje podając ilość kilometrów 

wpisaną na nich, a jaka według niego powinna być wpisywana odległość). Włodzimierz 

Wrzesień stwierdził, że jest to totalna paranoja i tego Komisja Rewizyjna nie widziała – kpiny 

z nas robią.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady poprosiła Pana Września, żeby kończył swoją wypowiedź.  

 

Włodzimierz Wrzesień powiedział, że chce powiedzieć wszystko, żeby radni wiedzieli za 

czym głosują i bronić się w tym sensie, że ktoś go oczernia w prasie tak jak Pan Olesiński czy 

Wisowski, chce się przed społeczeństwem wytłumaczyć dlaczego stawia im zarzuty. Sprawa 

idzie z urzędu do prokuratury, która zajmie się też działaniem Komisji Rewizyjnej przy 

Urzędzie Miasta i Gminy w Chmielniku. 

Pan Wrzesień poprosił, żeby zapytać zawodników, czy kiedykolwiek jeździli objazdami – 

otóż nie. Ciekawie tłumaczyli to na zebraniu, na które przyszło ponad 100 osób szczególnie 

Pan Stępień i Wisowski wyjazdy do Buska czy Pińczowa, za które płacono po 300, 400 zł. te 

wyjazdy są chyba najtańsze w europie, a może nawet na świecie – wychodzi po 12 zł za 

kilometr. Dlaczego jak Prezesem był Pan Szymański za trzykrotnie większą odległość do 

Kazimierzy Wielkiej, temu samemu przewoźnikowi płacone było 250 zł. Włodzimierz 

Wrzesień powiedział, że sprawdzał w internecie, że bus 19 osobowy kosztuje średnio 2,2 zł za 

km, a bus 27 osobowy 2,7 zł, a Zenit płacił średnio 4,2 zł chociaż w umowie było 2,31 zł. Pan 

Wrzesień stwierdził, że teraz już chyba wszyscy wiedzą, dlaczego płacone było gotówką  

i zapytał jednocześnie, czy przewoźnik jest na tyle durny, że wpisałby sobie od tak kilometry 

robiąc na siebie bat, przecież musi zapłacić podatek itp., naprawdę musiałby być niespełna 

rozumu, żeby tak postępować, chyba że ktoś się z nim dzielił.  

Włodzimierz Wrzesień zapytał dlaczego po roku czasu znalazło się 7,5 tys. zł dopiero po 

kontroli – chodzono wtedy po domach podpisywane było „KP” i za pociągnięciem 

czarodziejskiej różdżki one się znalazły. Zbierano po 60 zł od dzieci malutkich, które miały 

po 6, 7 i 8 lat. Pan Prezes brał z klubu 400 zł za pilnowanie i te pieniądze znikły, nagle po 

kontroli się znalazły.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady poprosiła, żeby Pan Wrzesień kończył swoją wypowiedź. 

 

Włodzimierz Wrzesień zwrócił się do Jarosława Olesińskiego i powiedział, że rozsądek  

i zwykła ludzka uczciwość powinna mu podpowiedzieć, żeby jak najszybciej usunął się  

z życia publicznego naszego miasta. Skłamać, kręcić i nie przeprosić to jedno, ale skłamać, 

kręcić, nie przeprosić i jeszcze chełpić się swoim kłamstwem to kompletny moralny upadek  

i może na tyle o tym Panu. Włodzimierz Wrzesień powiedział, że korci go zapytać Pana, 

który był przez 2 lata Prezesem Zenitu, dlaczego przez ten czas nie dopuszczał do gotówki 

upoważnionego do tego Skarbnika Klubu Pana Szymańskiego. 

Następnie Pan Wrzesień zwrócił się do radnych i powiedział, żeby pamiętali, że zostali 

wybrani przez społeczeństwo i uprawnieni do dysponowania naszych wspólnych pieniędzy. 

Powinnością radnych jest dokładne skontrolowanie wydatkowania tychże pieniędzy, jak 
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widać nie potrafią jednak tego zrobić lub nie chcą tego zrobić. Dzięki takiemu postępowaniu 

jest zmuszony skierować sprawę do prokuratury – sami tego chcieliście. Na sali jest człowiek, 

którego nie wymieni z nazwiska, który wiedział o podjętych działaniach kontrolnych Komisji 

Rewizyjnej działającej przy Klubie od samego początku, nawet dostarczał mu pierwsze 

wyniki kontroli, ale człowiek ten powiedział, że nie chce mieć z tym nic wspólnego – dlatego 

jest jak jest. 

Włodzimierz Wrzesień powiedział, że na koniec zwraca się do wszystkich radnych – chciałby 

żeby jutro rano każdy z radnych stojąc przed lustrem powiedział sobie „postąpiłem/am, jak 

trzeba zgodnie ze swoim sumieniem”. 

 

Następnie głos zabrał Pan Stanisław Wisowski – były Skarbnik Zenitu Chmielnik, który 

powiedział, że należy zwrócić uwagę jak w dzisiejszym czasie można komuś ze spokojnego 

życia stworzyć piekło i koszmar. Można bezkarnie nie mając żadnych dowodów wyzywać od 

złodziei, obrażać, oczerniać, obrzucać błotem, a przede wszystkim kłamać. Stanisław 

Wisowski powiedział, że jego zdaniem Pan Wrzesień w obu postępowaniach mógł być 

powstrzymany, jednak nikt tego nie próbował zrobić, a on bezkarnie robi to jakby mając ciche 

przyzwolenie. Na posiedzeniu Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Chmielniku nie zaczyna 

od formułowania konkretnych zarzutów, tylko od wyzwisk, mieszania z błotem i oskarżania, 

podobnie było na walnym zebraniu Zenitu 27 kwietnia 2018 r. 

Pan Wisowski powiedział , że jest mu bardzo przykro, mieszka w tym mieście prawie 53 lata, 

jest to jego mała ojczyzna. Wiele lat był kierownikiem kopalni Dezyderów, a później 

Suchowola – Ptasznik. Poprosił o analizę (szczególnie starsze osoby) czy coś dla tego miasta  

i regionu zrobił – ogólnie rzecz biorąc, żadna poważniejsza inwestycja nie odbyło się bez 

udziału zakładu, którego był kierownikiem (budowa dróg, boisk, parkingów, hal, placów, 

zimowe utrzymanie dróg, współpraca z Lasami Państwowymi), miał również uprawnienia do 

burzenia obiektów inżynieryjno budowlanych (wapiennik w Suchowoli, komin na Miławce, 

otaczalnia w Busku-Zdroju) i wiele innych akcji, które służyły społeczeństwu.  

Wracając do zarzutów związanych z Klubem Zenit Stanisław Wisowski oświadczył, że ani 

Prezes Grzegorz Stępień, ani Pan Olesiński, a szczególnie on jako były Skarbnik Klubu nie 

sprzeniewierzyli, nie ukradli 60 tys. zł jak to mówi Pan Wrzesień, ani 6 zł, ani nawet 6 

groszy. Nie mógłby zawieść swojej rodziny, Prezesa Świętokrzyskiego Związku Piłki Nożnej, 

kolegów ze Związkowej Komisji Odwoławczej, Starosty Kieleckiego, całej świętokrzyskiej 

piłki, a szczególnie Klubu Zenit, z którym związany jest od 50 lat.  

Niektórzy ludzie zastanawiają się jak można pracować za darmo, podejrzewają że coś z tego 

trzeba mieć. Pan Wisowski zwrócił się do Włodzimierza Września i powiedział mu, że można 

poświęcić się pracy społecznej jeżeli się to lubi i jeżeli jest się pasjonatem piłki nożnej. Ma 

nadzieję, że Pan Wrzesień zgodzi się z opinią Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej  

w Chmielniku, pokaże klasę i zniszczy szkalujące plakaty, przeprosi za swoje zachowanie  

w bardzo szeroko dostępnych środkach przekazu. Jeżeli sprawa zostanie zgłoszona do 

prokuratury, niech ona rozstrzygnie, jakie twarde ma dowody. Prawda zawsze się obroni. „jak 

bowiem, że jest Pan łgarzem, kłamcą, ale jak to jest, gdy głowa nie wie co język plecie”.  

Wracając do zarzutów odnośnie przewoźnika, bo tu jest najwięcej zastrzeżeń. Umowa  

z przewoźnikiem została „odziedziczona” po byłym Zarządzie Klubu, którego Prezesem był 

Pan Marek Szymański i nic nie zostało zmienione, ale pamięta doskonale historię tej umowy  
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z Panem Pietrzykiem, ta umowa od lat obowiązuje, a w umowie jest zapis, że liczy się dojazd 

od Pierzchnicy do miejsca docelowego i z powrotem do Pierzchnicy, a stawka jest 2,31 zł za 

kilometr. Nieprawdą jest, że w delegacjach są takie kilometry jak podaje Pan Wrzesień (Pan 

Wisowski odczytał jakie wyjazdy były w 2016 i 2017 roku). Co można zrobić, jeżeli 

przewoźnik działa zgodnie z umową, to on ma firmę przewozową i to on za to odpowiada. 

Kierowca ma tachometr, który włącz wyjeżdżając z bazy i wyłącza wracając.  

Wracając jeszcze do delegacji Stanisław Wisowski powiedział, że Pan Wrzesień pokazuje 

tylko pierwszą stronę delegacji, a dlaczego nie pokazuje drugiej strony gdzie wszystko jest 

szczegółowo rozpisane?  

 

W tym momencie wywiązała się niekontrolowana dyskusja, którą przerwała 

Wiceprzewodnicząca Rady. 

 

Nina Cholewicka – Zastępca Prezesa Stowarzyszenia „Druga Radość” zajmującego się 

ochroną i opieką nad zwierzętami powiedziała, że na początku roku zwrócili się do Urzędu  

o nieodpłatne przekazanie w dzierżawę jakiejś malutkiej działki, która mogłaby służyć jako 

schronisko, przytulisko, czy punkt do okresowego przetrzymywania zwierząt – można to 

nazwać hotelik. Odbyło się spotkanie w tej sprawie, na którym burmistrz zaprosił 

przedstawicieli stowarzyszenia na sesję Rady Miejskiej, żeby przekonać radnych do 

przekazania działki. Następnie Pani Nina Cholewicka przedstawiła argumenty za 

przekazaniem terenu pod „schronisko”. 

 

Anita Jabłońska powiedziała, że wszyscy radni doskonale zdają sobie sprawę, że jest to 

poważny problem. Sprawa zostanie skierowana pod obrady odpowiedniej Komisji Rady, na 

które zaproszeni zostaną przedstawiciele Stowarzyszenia „Druga Radość”.     

 

Na zakończenie obrad Jarosław Olesiński powiedział, że jest bardzo usatysfakcjonowany tym, 

że sprawa w końcu trafiła lub trafi do prokuratury.                                                                    

 

6. Zakończenie obrad 

Z powodu wyczerpania porządku XLV sesji Rady Miejskiej, Wiceprzewodnicząca Rady 

dokonał zamknięcia obrad dnia 21 maja 2018 roku. 

 

 

Sporządził: 

 

Adam Pietrzyk 

 

 

Tomasz Biernacki 

       

  


